
              Річний звіт депутата міської ради  Федорук Жанни Володимирівни 
 

                           виборчого округу №15   (мікрорайон Солонці 2017 р.) 
 

           Шановні  виборці, маю другий рік депутатського досвіду , то ж хочу прозвітувати 

перед Вами за пророблену мною роботу з грудня 2016 по грудень 2017 року.  На 

особистому прийомі було прийнято 49 громадян , написано 25 актів обстеження 

житлово-побутових умов, складено та видано 4 характеристик та 9 актів на матеріальну 

допомогу.  Брала активну участь у роботі  5 засідань бюджетної комісії   , про що склала 

як секретар 5 протоколів цієї комісії. В липні місяці перейшла до комісії «З питань 

регламенту,депутатської етики, контролю за виконанням рішень Ради, співпраці з 

органами самоорганізації населення,законності та правопорядку, запобігання і протидії 

корупції, охорони прав і законних інтересів громадян» Працювала на 3 –ох засіданнях 

цієї комісії. Також  була секретарем тимчасової депутатської комісії по  питанню  

будівництв ТЕС в нашому місті.  Протягом травня та червня 2017 року ТДК було 

опрацьовано дуже багато матеріалів і проведено ґрунтовне вивчення всіх фактів цього 

будівництва. Проведено 4 засідання  і на сайті міської ради є всі протоколи даної комісії. 

Також була секретарем тимчасової депутатської комісії « Щодо вивчення та 

врегулювання ситуації з міжміськими та міськими  перевезеннями в місті». 

           Брала участь у роботі 3 круглих столів , проведених у міській раді ,по проблемі 

збільшення кількості  безпритульних собак  у місті . За моєї ініціативи , як секратаря 

бюджетної комісії ,було підняте питання про забезпечення безкоштовним проїздом 

пільгових категорій у місті і дякую за плідну роботу в цьому напрямку центру 

соціального захисту населення.  Працювала протягом року у комісії по пільгових 

перевезеннях ( 4 засідання),  результатом роботи якої  є  розроблення  зразків талонів    

та  механізму безкоштовного пільгового проїзду на автобусних маршрутах  міста 

Переяслава-Хмельницького.   

           З 28 травня по  1 квітня проходила курс і отримала сертифікат  з навчання  для 
депутатів місцевих рад« Від  загального  до конкретного. Бюджетні аспекти» в м. Одеса 
в  рамках програми Інституту Політичної Освіти  « Місцеве самоврядування. Крок до 
ефективності» , на якому надавали повну інформацію щодо Бюджетного Кодексу та 
етапів формування та виконання місцевого бюджету.   
 
Підготувала до сесії  розроблену діаграму     Аналізу  виконаних робіт по  благоустрою (  
ремонт дороги  ) за 2013 по 2016 роки , в якому чітко видно , на які  мікрорайони міста і 
скільки коштів було виділено для ремонту доріг. За ці чотири роки наш мікрорайон 
отримав лише 58,5 тис. грн. і є на 29 місці серед 34 округів міста. 
 



 
 

В  2016 році  з цієї суми було виділено  21230грн ,як завжди ,лише на поточний 

ремонт, який називають ямковий, вул. Ярмаркової – 15782 грн  та вул. Солонці 

5451 грн. 

    

 
Брала участь у обговорення питань на 15 пленарних засіданнях  сесій міської ради 
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Ремонт доріг 2016 рік ( поточний та капітальний) в 
тис.грн.

Ремонт доріг 2016 рік ( поточний та капітальний)



Підготувала 8 депутатських звернень та 1 запит з приводу  : 

 Звернення № 89/02 від16.02.2017  Начальнику П-Хм ВУЖКГ Слюсару О.М. про 
надання даних по використанню коштів на ремонт та утримання вуличного 
освітлення з 2014 по 2017 р.  

 Звернення № 96/04 від 16.03.2017 до  ВО начальника ВУКГ Бута С.В. надати 
інформацію про зібрано складометрів дров після коронування пров. Тепличний та 
куди їх розподілено. 

 Звернення № 98/04 від 06.04.2017 надати кошторис по реконструкції мереж 
освітлення центральної площі міста на суму 500000 грн. 

 Звернення №  100/04  від 14 квітня  2017 р Про встановлення правильно 
бетонного паркану КП  Переяслав- Хм. цегельного   заводу навпроти  , буд.3 по 
вул. Коцюбинського . 

 Звернення №  101/04 від 20 квітня  2017 р. про: 
1.Службі ВУЖКГ провести перевірку вуличного освітлення пров. Дорошенка Петра. 

              2. Вжити заходів щодо усунення несправностей з освітлення   та заміни вуличних      
          ламп біля будинків  по провул. Коцюбинського №1, №9,№ 15- 3 лампи та 1 фонар,     
           вул.Солонці № 42, № 30 – 2 лампи , вул., Ярмаркової біля пошти та  
            ветеринарної поліклініки- 2 лампи, вул. Чехова № 26 – 1фонар та 1 лампа, № 22  
             – 1 лампа , та провулку  Солонці 1 лампа на початку. 

3. Вжити необхідних заходів, які заплановані   в 2017 році згідно рішення сесії 
міської ради від 26.01.2017р. № 09-30-7 по встановленню мережі  вуличного освітлення кінець 
вул.Ярмаркової від № 132 , на  вул. 40-річчя Визволення Переяславщини,   вул. Надії Курченко  , 
вул.Дощовій  

Повторно таке ж звернення  від 25.10.2017р. передано у ВУКГ  

 Звернення №  102/04 від 21 квітня  2017 р.  вжити заходів щодо проведення 

дорожніх робіт по висипанню  вулиць Чехова , вул. Коцюбинського та пров. 

Коцюбинського. 

 Запит №117/12 від 13.12.17  Результати об’їзду вулиць  від 22.12.2015 

 Звернення № 118/12 від 13.12.17 Про невідповідність підписаного  рішення тому , 
яке  було проголосоване  на сесії від 23 лютого 2017 р. №12-32-7 

 Звернення № 119/12 від.13.12.17 Про надання витягу з протоколу сесії від 23 
лютого 2017 р. та завірене рішення  №12-32-7 

 

     У березні місяці міською радою було виділено 1 машину щебню на висипку калюжі 

по вул. Коцюбинського та 1 прицеп підсипної суміші  на розі вул.40-річчя визволення 

Переяславщини.  

До всеукраїнського суботнику  « Наймасштабніше прибирання країни»   мною 

ініційовано та проведено суботники  29 та 30 квітня . Мешканцями мікрорайону та  

студентами  ДПУ ім. Григорія Сковороди Біля  третього кар’єру   було  пофарбовано всі 

лави , дитячий майданчик та розчищено волейбольний майданчик,  висаджено 7 лип. 

Нажаль все простояло лише 3 дні і було  невідомими вчинено  руйнування    дитячого 

майданчику та волейбольної площадки .  Заяву  до поліції про знівечення майданчиків 

було подано товариством рибалок .  Хуліганів не виявлено й досі.  



        Мною організовано  об’їзд по мікрорайону на визначення зразкових подвір’їв  та 

нагороджено дипломами 9 садиб  і званням « Зразковий двір» 3 родини :Григоренко   

Василя Миколайовича та Тетяни Миколаївни, Демко Олександра Миколайовича та 

Тетяни Михайлівни,власників будинку  №75 вул. 40-річчя Визволення Переяславщини.  

       4 травня в будинку вчителя відбувся хакатон для учнів «міська рада дітей 

Переяслава». В заході взяли участь міський голова Тарас Костін, заступник Валентина 

Губенко, депути міської ради . Під час заходу діти знайшли багато цікавих, 

різноманітних ідей та проектів для вдосконалення та покращення життя в нашому місті.  

        Виконуючи звернення виборців, ініціювала  у квітні 2017р. збір підписів щодо 

заміни  труб водопостачання по вул. Ярмаркова. Міською радою у 2017 році було 

виконано заміну труб з вул.Ярмаркової через провул. Тепличний і з’єднано до мережі 

водопостачання по вул. Солонці.  Роботи виконувало ТОВ «Фірма «Алекс», 

керівник Олександр Анатолійович Щербак.   

         У квітні місяці  мною та начальником економічного відділу Устич Н.М.  проведено  

двоє  зборів по створенню ОСББ по буд №   3  , вул.Коцюбинського та  буд. 74 вул. 

Ярмаркова.  У  відповідь на мої неодноразові звернення  по висипці вулиць 

мікрорайону  та  при допомозі першого заступника міського голови  Карнауха Г.М. було 

висипано асфальтною крошкою пров. Тепличний, частину вул. Коцюбинського та 

частково вул. Надії Курченко .  

        Разом з головою вуличного комітету Петренко Оксаною було проведено зустріч  у  

Переяслав- Хмельницькому РЕС  і вирішено проблему  перепаду напруги 

електромережі по вул. Дощовій , на що оперативно відгукнулося керівництво 

Київобленерго.   Також завдяки нашій співпраці з мешканкою провулку Дорошенка 

Пертра   - Тананою Світланою Михайлівною та роботі цеху Бдагоустрій було відновлено 

освітлення провулку Дорошенка Петра.  

      Працювала  я і в комісії по земельних торгах. Двічі брала участь і роботі круглого 
столу про « Повернення Переяславу історичної назви» . Жителі мікрорайону у жовтні 
місяці активно обговорювали і висловлювали свою позицію підписами щодо 
повернення місту історичної назви Переяслав. По результатам  проведеного 
опитування відповідь була –  залишити назву Переяслав- Хмельницький.  Працювала в 
контрольній комісії по перевірці виконання  робіт по прокладанню  водомережі 
провулку Тепличний.  Було вказано на недоліки в  проведених роботах та  вказано на 
проведення  заходів щодо їх усунення . Також мною проведено  у січні , квітні та 
жовтні  рейди перевірки стану  вуличного освітлення, написано депутатське 
звернення, тричі зустрічалася з керівниками ВУКГ та ВУЖКГ , але нажаль по вулицях 
мікрорайону лише один раз  проводилася заміна ламп вуличного освітлення.    
       
           Закінчилася і програма «Благоустрою» міскої ради  на 2015-2017 р.  



 За рішеннями сесій  в ній були внесені  такі об’єкти нашого мікрорайону : 
 

Назва заходу 

Джерело 

фінансува

ння 

Обсяги 

фінансуван

ня грн. 

Дата 

рішення 

Стан 

виконання    

рішення 

ради  та дата 

Виготовлення проектно-кошторисної документації на 

капітальний ремонт дороги вул..Дощова – 

10 000,00грн, капітальний ремонт дороги 

вул..Дощова -100 000,00грн. 

Місцевий 

бюджет 

110 000,0 30.12.14 
Зникла з 

програми 

01.03.16 

Виготовлення проектно-кошторисної документації на 

капітальний ремонт дороги вул.Чехова  

Місцевий 

бюджет 

15 000 24.12.15

01.03.16 

Зникла  з 

програми 

22.12.16 

Виготовлення проектно-кошторисної 

документації на капітальний ремонт вул. 

Борисівське поле (від вул. Б.Хмельницькогодо 

вул. Ярмаркової) з влаштуванням тротуару 

Місцевий 

бюджет 
80 000,00 

22.12.16 Виконано 

2016 р. 

Капітальний ремонт вул. Борисівське поле (від 

вул. Б.Хмельницькогодо вул. Ярмаркової)з 

влаштуванням тротуару 

Місцевий 

та 

державн. 

бюджет 

200 000,00 

01.03.16 

22.12.16 

Не 

виконано 

2017 р. 

Виготовлення проектно-кошторисної 

документації на капітальний ремонт вул. 

Коцюбинського – 15 тис. грн 

Місцевий 

бюджет 
15000 

 

22.12.16 Не 

виконано 

2017 р. 

Виготовлення проектно-кошторисної 

документації на капітальний ремонт дороги 

вул..Солонці 

Місцевий 

бюджет 15000 

додано 

24398 

30.12.14

24.12.15

01.03.16

22.12.16 

Виконано 

лише 

кошторис 

2017 р. 

Капітальний ремонт дороги вул..Солонці  

Місцевий 

бюджет 
 

170000 

1 200 000 

30.12.14

24.12.15

01.03.16

22.12.16 

Не 

виконано 

2017 р. 

Виготовлення проектно-кошторисної 

документації на капітальний ремонт вул. Петра 

Дорошенка (Фрунзе) 

Місцевий 

бюджет 15 000,00 

22.12.16 Не 

виконано 

2017 

Виготовлення проектно-кошторисної 

документації на капітальний ремонт частини 

тротуару по вул. Ярмаркова (в межах вул. 

Солонці та вул. Борисівське поле) 

Місцевий 

бюджет 
15 000,00 

22.12.16 Не 

виконано 

2017 

Виготовлення проектно-кошторисної 

документації на будівництво мережі вуличного 

освітлення по вул. Дощова  

 

Місцевий 

бюджет 15 тис. грн 

26.01.17 Не 

виконано 

2017 



Виготовлення проектно-кошторисної 

документації на будівництво мережі вуличного 

освітлення по вул. Ярмаркова від буд. № 101  

 

Місцевий 

бюджет 
15 тис. грн 

26.01.17 Не 

виконано 

2017 

Виготовлення проектно-кошторисної 

документації на будівництво мережі вуличного 

освітлення по вул. 40-річчя Визволення 

Переяславщини  

Місцевий 

бюджет 15 тис. грн 

26.01.17 Не 

виконано 

2017 

Отже за 3 роки з програми  виконано лише 2  проектно-кошторисні документації. 

            Але зауважу, що у ст. 144 Конституції України сказано: органи місцевого 

самоврядування в межах повноважень , визначених законом , приймають рішення, 

які є обов’язковими до виконання на відповідній території. Тому вважаю правомірним 

включення невиконаних рішень міської ради в програму Благоустрою на 2018 рік. 

 

        Я буду дуже вдячна своїм виборцям за допомогу у вирішенні проблем нашого 

округу.   Закликаю до співпраці наші вуличні комітети. Вірю , що ми разом попрацюємо  

над покращенням  благоустрою свого мікрорайону та міста.  

 

       Давайте берегти те, що маємо і втілювати те, про що мріємо!   

 

                                               З повагою депутат міської ради             Жанна Федорук 

 

 

 

 


